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Zápis č. 1/2018 
Komise mládeže KFS Vysočina 

 
Datum konání : 5. února 2018 – Jihlava   
Přítomni : Stanislav Duben, Ing. Josef Mach, Čeněk Heralecký, Ing. Jiří Matiášek, Patrik 

Trombelli, Mgr. Roman Kučera, Radka Vazačová 
Omluveni : Kamil Průša 
Hosté: Karel Kříž  
 
Jednání zahájil a řídil předseda KM pan Duben. Po přivítání přítomných byl schválen program jednání. 
 
Program : 
1/  Termínová listina 
2/  Halový turnaj MOS kategorie U12 
3/ Hodnocení halového turnaje Pohár předsedy ŘKM – kategorie U14 
4/ Dívčí fotbal 
5/ Vzdělávání 
6/ Zimní liga dorostu 
7/ Nadační fond 
8/ Regionální TJ 
9/ Kemp U12 r.2006 
10/ Okresní GTM 
11/ SpSM – žádosti 
12/ Škola v pohybu 
13/ Schůzka s kluby 
 
 
1/  
Termínová listina  
KM se seznámila a schválila termínovou listinu pro jarní část sezóny 2018 

 
2/  
Halový turnaj MOS kategorie U12 
Termín turnaje je 22.2.2018. Místo konání Třebíč. KM schválila celkové propozice. 

       
3/ 
Hodnocení halového turnaje Pohár předsedy ŘKM – kategorie U14 
Předseda KM předložil všem členům výsledky halového turnaje výběrů MKS. Pod vedením trenérů 
Romanem Kučerou a Tomášem Fraňkem se turnaj našemu výběru povedl, a to jak po herní tak po 
výsledkové stránce. Naši hráči byli všemi zúčastněnými trenéry hodnoceni velice kladně. Zároveň 
zaujmul i náš odvážný herní projev. 
 
4/ 
Dívčí fotbal 
Členka KM Radka Vazačová byla pověřena sestavením RT pro jarní a podzimní část roku 2018. 
Zároveň dostala za úkol vytvořit potencionální seznam aktivních hráček v kraji. A to zejména ročníky 
2005 a 2006. Vše je směřováno na jaro 2019 kdy se tým výběru KFS Vysočina zúčastní Olympiády dětí 
a mládeže v Libereckém kraji. 
 
5/ 
Vzdělávání 
Předseda KM seznámil všechny zúčastněné o průběhu proběhlých školeních a doškoleních. A to jak do 
počtu uchazečů tak do kvality kurzů. 
 
6/ 
Zimní liga dorostu 
KM se seznámila s propozicemi zimní ligy staršího a mladšího dorostu. 
 
 



 
 
 
7/ 
Nadační fond 
Komise se seznámila s celkovým rozpočtem NF pro rok 2018 a 2019. 
 
8/ 
Regionální TJ 
Pro jaro 2018 byla opět vytvořena TL pro regionální výběrové tréninky. A to jak pro kategorie U12 tak pro 
U13. Změnou oproti loňskému roku je, že se tyto tréninky budou týkat i kategorie U11 a U10. A to díky 
projektu STAŇ SE LEPŠÍM FOTBALISTOU. Členové komise dostali za úkol šířit osvětu v možnosti 
účasti všech trenérů na těchto trénincích v rámci svého vzdělávání.  
 
9/ 
Kemp U12 – r.2006 
Členové komise se seznámili s termínem pořádání tradičního kempu KFS Vysočina který je pořádán 
opět ve spolupráci s OFS Třebíč. Členové dostali za úkol vytipovat případné hráče, kteří by měli být 
osloveni s možnou účastí na tomto kempu. 
 
10/ 
Okresní GTM 
Předseda KM seznámil přítomné s plánovaným spuštěním projektu Okresního GTM. Termín spuštění je 
plánován na 1.7.2018. Způsob výběrového řízení zatím není znám. 
 
11/ 
SpSM – žádosti  
Pro SR 2018/19 je možnost žádost o SpSM i klubům okresního formátu. Bude se přidělovat statut 
Okresní SpSM. Cílem je, aby v každém okrese v České Republice bylo zřízeno jedno středisko mládeže. 
Více info. v odkazu. 
https://mujfotbal.fotbal.cz/licencni-rizeni-scm-a-spsm-pro-obdobi-2018-2020/a6986 
 
 
12/ 
Škola v pohybu 
Nový projekt FAČR. Jde o inspiraci pro učitele/ky v rámci pro pohybového vzdělávání dětí. V rámci KFS 
Vysočina je naplánováno zhruba 14 akcí tohoto typu v roce 2018. Více info. v odkazu. 
http://skoly.mujprvnigol.cz 
 
13/ 
Schůzka s kluby  
23.1.2018 proběhla pracovní schůzka s kluby KSM (FC Žďas Žďár n.S., FC Velké Meziříčí, HFK Třebíč, 
SFK Vrchovina, FK Pelhřimov, FC Chotěboř a Slavoj Polná) a kluby SpSM (FC Vysočina Jihlava, FC 
Slovan Havl.Brod a FŠ Třebíč). Schůzka navazovala na dva podzimní semináře ve Velkém Meziříčí a 
Humpolci. Za KFS byl organizátorem GTM S.Duben, za RFA byli přítomní M.Hábl a R.Kučera. 
V průběhu byl prezentován současný hráčský výstup z mládežnických výběrů kraje Vysočina do 
mládežnických reprezentací. Dále činnost RFA v rámci regionálních tréninků v regionu. A v neposlední 
řadě nastavení jednotné koncepce a filozofie v rámci celého kraje. Obě strany (kluby i  KFS a RFA) 
vyslovili svoje pohledy na věc. Toto ssetkání rozhodně nebylo poslední svého druhu a byl z něj učiněn 
zápis. 
 
 
 
 
 
 
Zapsal : Stanislav Duben            Stanislav Duben  
PTM KFS vysočina        předseda KM KFS Vysočina 

 
 

 
 

 
 

 


